
ZLOŽENKO
ODDAJ 

DO 10. MAJA 2024
KNJIŽNIČARJU V

KNJIŽNICI
VELENJE. BRALNA

ZNAČKA 
V LAHKEM 

BRANJU

ALJOŠA HANCMAN
ZAKLAD POD HRIBOM
Vsako leto se v mesecu
septembru vas Leše spremeni
v pravljično vas. V vasi živijo
pravljična bitja. Leškir in
prijatelji iščejo zaklad.

PREBERI TRI
KNJIGE.

NAPIŠI NASLOVE

________________________

________________________

________________________

OD NOVEMBRA 2023
DO MAJA 2024

PODELITEV 
PRIZNANJ 

BO 28. MAJA 2024
V KNJIŽNICI 

VELENJE.



FRAN LEVSTIK
MARTIN KRPAN
Martin Krpan je bil
močen in velik človek.
Tihotapil je sol na
svojem konju.

SLOVENSKA LJUDSKA
PRAVLJICA
O TREH GRAHIH
Mlad fant je šel od doma.
Oče mu je rekel:
Poišči si nov dom. Ko
hodiš po poti, poberi in
shrani predmete, ki jih
najdeš.

SLOVENSKA LJUSKA
PRAVLJICA
ZDRAVILNO JABOLKO
Nekoč je živel kralj. Bil je
star in bolan. Obiskal ga
je berač. Rekel mu je:
Vem, kako lahko
ozdraviš.

MAGDALENCA IŠČE
FANTA
Magdalenca je bila lepo
dekle. Potuje po
Sloveniji in si išče fanta.

AKSINJA KERMAUNER
MODA IN NERODA
To je zgodba o mladih
ljudeh. O Juliji, Ljubici,
Petru, Maticu in še o
kom. Moda je zanimiva
stvar.

KAROLINA KOLMANIČ
TU JE DOMA
LJUBEZEN
Franc je mlad kmečki
fant. Iz visoke vode, reši
mlado dekle. Med Aylo
in Francem se je rodila
ljubezen.

BOŽA BOŽENA
LESJAK
KDOR SE SMEJE, JE
JUNAK
Cene je velikokrat
žalosten. Cene nima
veliko prijateljev. Dobri
ljudje Ceneta naučijo,
kako se smejati.

SABINA BREZNIK
PURAN PETER
Puran Peter ni želel
postati večerja za
zahvalni dan.
Odločil se je, da ne bo
nič jedel. Samo suh
puran ostane živ. LIDIJA HRNČIČ

DRAŠKOVIĆ
FAGURJEVA
ZGODBA
Fagur je terapevtski
konj. Iz Islandije je
prišel na Dobrno.
Ljudje so bili veseli
njegovega prihoda.


